

FORM A-5

TO:
(owner)

.....
(address)

NOTICE

Attached hereto as Schedule A please find a copy of an Application for Expropriation which was filed with the Expropriations Advisory Officer, on the day of, 20....., in accordance with section 7 of the *Expropriation Act*, chapter E-14 of the Revised Statutes, 1973. This copy of the Application for Expropriation is served on you in compliance with the requirements of paragraph 8(1)(a) of the said Act.

Attached to the proposed Application for Expropriation is the statement required by subsection 8(2) of the said Act.

Dated at this day of, 20.....

.....
Applicant

FORMULE A-5

DESTINATAIRE :
(propriétaire)

.....
(adresse)

AVIS

Veillez trouver ci-joint en Annexe A copie de la demande d'expropriation qui a été déposée auprès du commissaire consultatif de l'expropriation le 20..... conformément à l'article 7 de la *Loi sur l'expropriation*, chapitre E-14 des Lois révisées de 1973. Copie de cette demande vous est signifiée conformément aux prescriptions de l'alinéa 8(1)a) de ladite loi.

Ladite copie est accompagnée de la déclaration prescrite par le paragraphe 8(2) de la Loi.

Fait à le 20.....

.....
Requérant